

《单词百科:rhi是什么意思?rhi怎么发音?rhi的解释和用法》

英语单词rhi是什么意思?rhi怎么读?rhi怎么发音?简答网为您整理了rhi的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



rhi的意思

1、abbr.range height indicator 距离高度显示器;

rhi的双语例句

1、 Conclusion: TNF- α produced by rhIL-2 acti-vated bone marrow cells involved in the antitumor effect of ABM.

结论: rhIL -2 激活骨髓细胞产生的TNF - α 参与ABM的 肿瘤杀伤活性.

2、 In part I, we reported that the repetitive administration of Shaoyao-Gancao-Tang (SGT) increased the bioavailability of glycyrrhizin (GL) in SGT.

在第I部分中, 已经报告了芍药甘草汤 (SGT) 的连续给药提高了SGT中 甘草酸 (

glycyrrhizin, GL) 的生物利用度.

3、 Objective : To explore the safety and feasibility of Mitomycin C (MMC) in dacryocystorhinostomy (DCR).

目的: 探讨丝裂霉素C (MitomycinC, MMC) 在泪囊鼻腔吻合术 (Dacryocystorhinostomy, DCR) 中应用的安全性和可行性.

4、 Christopher Hitchens, a polemicist whose tone is that of an erudite straight-talker , does not.

辩论家克里斯托弗·希金斯(Christopher Hitchens)就不然.

5、 Effect of nickel on hydrogenase activity in Rhizobium Arachis

镍对花生根瘤菌 (Rhizobium arachis) 氢酶活性的影响

6、 We investigated the dilepton production in the low and intermediate mass region in central collisions at the RHIC energy.

我们研究了RHIC能量下Au+Au对心碰撞在低不变质量区域和中等不变质量区域的双轻子的产生。

7、 Creosoted Bruguiera gymnorhiza transmission and telegraph poles were used in the Andaman Islands.

在Andaman岛 , Bruguiera gymnorhiza浸油防腐处理后用作输电线杆和电话线杆。

8、 One of the target of building RHIC, which is located in BNL, is to explore QGP matter, and some discovery has been got.

位于美国布鲁克海文国家实验室的RHIC对撞机 , 建造的主要目标之一就是探测QGP物质 , 并且取得了一定的进展。

9、 There are convincing evidences to prove that QGP or quark matter has been produced in RHIC which lies in BNL.

位于布鲁克海文国家实验室的RHIC试验已有明显的证据表明很可能已经产生了夸克-胶子等离子体或者说夸克物质。

10、 In 2005 RHI Refractories has started production at the new plant in Dalian (Liaoning Province).

瀚HI奥 镁 耐材在位于辽宁省的大连新工厂开始投产.

以上是简答网为您整理的rhi怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于rhi的用法、rhi的释义、rhi的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rhi>

